Enhancing College-wide Communication on Multiple Platforms

Effective communication and a strong team spirit can be fostered through sports activities and open discussions. The first Dean's Cup Badminton Tournament held on 26 February 2010 demonstrated this principle amid much fun and excitement. Colleagues from CPCE Units and Offices competed in five categories, the champions of which were Mr Oscar Kwunsing Chan (Men's Singles), Mr Vincent Chan Yan Tsz and Mr Oscar Kwun-sing Chan (Men's Doubles), Ms Karly Chan Oiwan (Women's Singles), Miss Nicky S.C. Lam and Ms Wong Shuk Yee Joanne (Women's Doubles), and Mr Kelvin Pang Ka Liong and Ms Karly Chan Oi-wan (Mixed Doubles).

On 11 June 2010, over 300 staff participated in the CPCE Staff Retreat held at the West Kowloon Campus. The retreat was successful in providing an interactive platform for mapping CPCE's future developments, sharing views and vision, and fostering a corporate culture among colleagues.





以不同平台 增進學院內部溝通

透過體育活動及公開討論,可促進有效的溝 通和建立團隊精神。學院於本年2月26日舉辦 首屆院長盃羽毛球賽,讓教職員一顯身手。 當日賽情既緊張又有趣,經過連場激戰,五 個項目的冠軍得主終於順利產生,分別為: 陳冠昇先生(男單)、陳恩賜先生及陳冠昇先生 (男雙)、陳靄允女士(女單)、林淑貞小姐及黃 淑儀女士(女雙)、彭家良先生及陳靄允女士 (混雙)。

此外,學院於本年6月11日在西九龍校園舉行 教職員集思會,共有超過300名教職員參加。 集思會為學院的未來發展路向提供一個雙向 互動的交流平台,並讓各同事們歡聚一堂, 分享對學院未來發展的意見及願景,促進學 院高度團結的企業文化。



CPCE Connect is published by College of Professional and Continuing Education. For contributions and enquiries, please contact: CPCE院訊由專業及持續教育學院出版。供稿或查詢,請聯絡: Tel 電話: 3746 0828

Fax 傳真: 2364 3145

Email 電郵: connect@cpce-polyu.edu.hk

Advisors 顧問:

Dr Peter Walters華彼達博士Mr Kwai-ming Lam林貴明先生Mr Jack Lam Shing-ho林星河先生

Editorial Board 編輯委員會:

Dr Hanqin Qiu Zhang Mr Samson Kwok Miss Pamela Lam 張邱漢琴博士 郭啟南先生 林寶茵小姐

Miss Winnie Wong Mr Galen Yip 黃詠琴小姐 葉傳光先生